
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 29. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 540

Vil ministeren år for år og i tabelform redegøre for, hvor mange af de ekstra asylansøge-

re, som der spørges til i UUI alm. del – spm. 498, der ville have fået asyl, hvis man læg-

ger anerkendelsesprocenterne fra 2015 og frem til i dag til grund? Vil ministeren endvide-

re redegøre for, hvor mange af disse der ville være henholdsvis:

– i beskæftigelse, hvis man lægger beskæftigelsesgraden for flygtninge fra 2015 og

frem til i dag til grund?

– på offentlig forsørgelse, hvis andelen havde været den samme som for de flygtninge,

der faktisk kom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Fuglede (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. april 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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